



SPECTRUM AUCTION SERVICES FOR THE mmWAVE AUCTION

AMENDMENT 001

The purpose of this amendment is to include the General Conditions and extend the solicitation closing date.

Under Part 2 – Instructions to Bidders, **DELETE** section 2. General Conditions in its entirety and **REPLACE** with the following:

2. General Conditions

The general conditions as set out in Innovation, Science and Economic Development Canada's General Conditions of a Service Contract will form part of and shall be incorporated into the resulting contract. This document is available at the following website: <http://www.ic.gc.ca/generalconditions-services>.

Under Part 7 – Resulting Contract Clauses, **DELETE** section 1. General Conditions and 10. Priority of Documents in their entirety and **REPLACE** with the following:

1. General Conditions

Innovation, Science and Economic Development Canada's General Conditions of a Service Contract apply to and form part the contract. The document is available at:
http://www.ic.gc.ca/eic/site/icgc.nsf/eng/h_06661.html.

10. Priority of Documents

If there is a discrepancy between the wording of any documents that appear on the list, the wording of the document that first appears on the list has priority over the wording of any document that subsequently appears on the list.

- (a) the Articles of Agreement;
- (b) the general conditions, Innovation, Science and Economic Development Canada's General Conditions of a Service Contract;
- (c) Appendix A, Statement of Work;
- (d) Appendix B, Terms of Payment;
- (e) Appendix C, Security Requirements Check List (SRCL);
- (f) Attachment 2 to Appendix A, Confidentiality Agreement; and
- (g) the Contractor's proposal dated _____ (*insert date of bid at contract award*).

DELETE page 1 of the RFP in its entirety and **REPLACE** with the following:



Request for Proposal / Demande de soumission : ISED189491

SEND BIDS TO:

Innovation, Science and Economic
Development Canada
Contracts & Materiel Management
235 Queen Street
Bid Receiving Area,
Mail Scanning, Room S-143, Level S1
Ottawa, ON
K1A 0H5
Attention: Chantal Lafleur

REQUEST FOR PROPOSAL

Title	
Spectrum Auction Services for the mmWave Auction	
Solicitation N°	Date
ISED189491	September 7, 2018
Solicitation Closes	Time Zone
At 2:00 PM on October 22, 2018	Eastern Daylight Time
F.O.B.	
Destination	
Address inquiries to:	
Chantal Lafleur	
Telephone N°	Email address
613-608-5865	chantal.lafleur2@canada.ca
Destination – of Goods, Services or Construction	
See Herein	

Proposal to: Innovation, Science and Economic Development Canada

We hereby offer to sell to Her Majesty the Queen in right of Canada, in accordance with the terms and conditions set out herein, referred to herein or attached hereto, the goods, services, and construction listed herein and on any attached sheets at the price(s) set out hereof.

Instructions: See Herein

Comments:

This document contains a Security Requirement

Issuing Office:

Innovation, Science and Economic
Development Canada
Contracts & Materiel Management
235 Queen Street
Ottawa, ON
K1A 0H5

Delivery Required:

See Herein

Bidder's Name and address

**Name and title of person authorized to sign on behalf of
the Bidder (type or print)**

Signature:

Date:

****All other terms and conditions remain unchanged.**



SERVICES DE MISE AUX ENCHÈRES DU SPECTRE DES ONDES MILLIMÉTRIQUES

MODIFICATION 001

Le but de cette modification vise à inclure les conditions générales et modifier la date de clôture.

Sous la Partie 2 – Instructions à l'intention des soumissionnaires, **SUPPRIMER** la section 2. Conditions générales dans son intégralité et **REEMPLACER** avec ce qui suit :

2. Conditions générales

Les [Conditions générales d'un contrat de service](#) d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada s'appliquent au contrat et en font partie intégrante. Le document est disponible à l'adresse suivante : http://www.ic.gc.ca/eic/site/icgc.nsf/fra/h_06661.html.

Sous la Partie 7 – Clauses du contrat subséquent, **SUPPRIMER** la section 1. Conditions générales et 10. dans leur intégralité et **REEMPLACER** avec ce qui suit :

1. Conditions générales

Les [Conditions générales d'un contrat de service](#) d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada s'appliquent au contrat et en font partie intégrante. Le document est disponible à l'adresse suivante : http://www.ic.gc.ca/eic/site/icgc.nsf/fra/h_06661.html.

10. Ordre de priorité des documents

En cas d'incompatibilité entre le libellé des textes énumérés, le libellé du document qui apparaît en premier dans la liste l'emporte sur celui de tout autre document figurant plus bas sur la liste.

- a. les articles de l'entente;
- b. Les [Conditions générales d'un contrat de service](#) d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada;
- c. Appendice A, Énoncé des travaux;
- d. Appendice B, Modalités de paiement;
- e. Appendice C, Liste de vérification des exigences relatives à la sécurité (LVERS);
- f. La pièce jointe 2 de l'appendice A, Entente de non-divulgation; et
- g. Soumission de l'entrepreneur datée du (*à remplir à l'attribution du contrat*).

SUPPRIMER la page 1 de la DDS dans son intégralité et **REEMPLACER** avec ce qui suit:



Request for Proposal / Demande de soumission : ISED189491

ENVOYER LES SOUMISSIONS À :

Innovation, Sciences et Développement
économique Canada
Gestion des marchés et des matériaux
235, rue Queen
Module de réception des soumissions
Scanographie du courrier, Salle S-143,
Étage S1
Ottawa ON
K1A 0H5
Attention : Chantal Lafleur

DEMANDE DE SOUMISSIONS

Titre	
Services de mise aux enchères du spectre des ondes millimétriques	
Nº de l'invitation – Sollicitation No.	Date
ISDE189491	7 septembre, 2018
Date de clôture	Fuseau horaire
Le 22 octobre 2018 à 14 h	Heure avancée de l'est
FAB	
Destination	
Adresser les demandes de renseignements à :	
Chantal Lafleur	
Numéro de téléphone	Courriel
613-608-5865	chantal.lafleur2@canada.ca
Destination – des biens, services ou construction	
Voir aux présentes	

Transmettre la soumission à :

**Innovation, Sciences et
Développement économique
Canada**

Par la présente, nous proposons de vendre à Sa Majesté la Reine du chef du Canada, conformément aux conditions énoncées ou incluses par renvoi aux présentes et aux appendices ci-jointes, les biens, les services et la construction énumérés aux présentes, au(x) prix indiqué(s).

Bureau émetteur :

Innovation, Sciences et Développement
économique Canada
Gestion des marchés et des matériaux
235, rue Queen
Ottawa ON
K1A 0H5

Instructions : voir aux présentes

Commentaires :

Ce document comporte une exigence relative à la sécurité

Livraison requise :

Voir aux présentes

Nom et adresse du soumissionnaire

Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du soumissionnaire (en caractères d'imprimerie)

Signature :

Date :

****Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**